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Mødetitel:  Skolebestyrelsesmøde 
Dato:  25. februar 2019 Tidspunkt:  17.00 - 19.30 

 

Sted: Personalerum 

Møde indkaldt 

af: 

LT 

Mødetype: Skolebestyrelsesmøde 

Arrangør  

Referent: LT 

Tidtager:  

Deltagere: Formand Tina Quade Skotte, Næstformand, Sonny Storgaard, Ann-Marie Bengtzen, 
Johni Christensen, Dorthe Rousing, Susanne Steensen, Lasse Bay Jensen, 
Suppleant: Una Bettina Arlet Andreasen, Henrik Olsen. 

elevrep: Medarbejderrepræsentanter KB og MP, SFO-leder Jimmy Diwas (JDI), 
Skoleleder Lisbeth Thaulow (LT),  
Fraværende: Una, AnneMarie 

 

1. Emne:  Nyt fra elevrådet (10 min) 

Til orientering Elevrådet orienterer  

Orientering: Gallafest: 3. april. 
4 elever fra Firhøjskolen har været til fælles elevrådsdag med øvrige elevråd i 
Kalundborg. 
De snakkede med politikerne om hvad der virker og hvad der kan gøres mere 
af: 
Fælles opsamling fra alle elevråd: 

• Mere feedback 
• Eleverne ønsker at skoledagen slutter af med lettere fag, da eleverne er 

trætte sidst på dagen. 
• Desværre er fællesrummet pt lukket, udskolingen ønsker at det åbnes 

snarest.  
• Der laves adfærdsregler for fællesrummet på trivselsdagen. 

 

Skb. mand, fortæller at politikerne har rost eleverne meget. 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Sonny, Henrik, Jonny er medhjælpere til gallafest……… 
andre melder tilbage senere.  

  

   

   

 

2. Emne:  Opfølgning på regnskab 2018 

Orientering LT orienterer kort om afslutningen på regnskabsåret. 

Konklusion(er): Regnskabsafslutning: Vi afslutter året som forventet. 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

   

   

3.  Emne:  Skoleårets planlægning og justering af folkeskolen 

Orientering og 
debat 

• LT orienterer om ny folkeskoleaftale, der skal skabe bedre rammer for 
god undervisning, høj faglighed, åben skole, varietet skoledag og 
trivsels blandt eleverne. 

• Tidsplan for skoleårets planlægning gennemgås 
• Oplæg til timefordelingsplan ver.1 

Konklusion(er): Justering af folkeskolen gennemgået på mødet. 
Skolebestyrelsen anbefaler at skoledagen afkortes 2 timer pr uge fra 4. – 9. 
klasse, såfremt ”justering af folkeskolen” vedtages politisk. 
Timerne bruges til holdundervisning i dansk/matematik. 



Referat 

Side 2 af 3 

 

 

 

 

 

 

 

4. Emne:  Opsamling på tiltag for legeplads - søge fonde mv. 

Til orientering og 

debat 

Der fremlægges på mødet. 

1. Legeplads i de små elevers skolegård 
2. Fællesskabet. 
3. SFO legeplads 

Konklusion(er):  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Uge 11, ultimo, opsamling fra elever JDI  

Henrik, Dorthe, Kristina – fondssøgning   

Tina, Jimmy, Dorthe, Bjarne – lege/aktivitetspladser. 

Uge 12. Gruppe mødes. 
LT kontakter LOA – for ”Fællesskabet”. 

Uge 13: Skolebestyrelsesmøde. 
Uge 14 – 16 ansøgninger sendes.  

  

 

5. Emne:  Hvis vi har tid til det: Forældrefolder og andre principper 

Til orientering og 
worhshop 

På mødet italesættes et par principper der skal revideres. Efterfølgende bliver 
der nedsat mindre grupper der reflekterer og giver input til revidering. 

Konklusion(er): Udsat til senere 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Udsat.   

   

   

 

 

6. Emne:  Gensidig orientering (5 min.) 

Orientering  

  

Orienteringspunkter Ansvarlig: Deadlinedatoer 

• Tilbagemelding fra møde med B og F   

• Sikkerhed – indeklima på skolerne. 
Skolebestyrelsen har fået et meget vævet svar 
fra teknik og miljø udvalget, hvor der ikke er 

noget præcist svar for hvornår et forbedret 
indeklima påbegyndes.  

  

•    

•    

 

Såfremt der skal være faglig fordybelse/lektiehjælp, skal denne være en del af 
skoledagen. 

Timefordelingsplan fra undervisningsministeriet er gennemgået.  
Skolebestyrelsen fik fremvist tidsplan for skoleårets planlægning.  
Vi afventer ressourcetildeling fra Kalundborg kommune.  
Ligeledes skal kommunalbestyrelsen komme med tilkendegivelse vedr. 
”justering af folkeskolen”.  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 
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